
PROTOKOt Nr XXXIX/2017 

Obrad XXXIX Sesji Rady Grniny Kotun 

odbytej w dniu 27 listopada 20l7r 


Sesja odbyta si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpocz~ty si~ 0 godz. 1400
, a zakonczyty si~ 0 godz. 1515 . 

Ustawowa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczyto - 14 radnych tj. 93% ustawowego sktadu rady jlista obecnosci w zatqczeniu do 

protokotuj. 

Porzgdek posiedzenia: 

1. Otwarcie Obrad XXXIX Sesji Rady Gminy. 

2. Wnioski do porzqdku obrad. 

3. Informacja Wojta z dziatalnosci mi~dzy sesjami. 

4. Podj~cie uchwaty w sprawie rozpatrzenia skargi na Wojta Gminy Kotun. 

5. 	Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kotun na lata 2017-2026. 

6. 	Podj~cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy na 2017r. 

7. 	Podj~cie uchwaty w sprawie obnizenia sredniej ceny skupu zyta, przyjmowanej 

jako podstaw~ obliczenia podatku rolnego na rok 2018 na terenie Gminy Kotun. 

8. 	Podj~cie uchwaty w sprawie okreslenia wysokosci stawek podatku od nieruchomosci 

obowiqzujqcych na terenie Gminy Kotun oraz zwolnien w tym podatku. 

9. 	Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia programu wspotpracy Gminy Kotun z organizacjami 

pozarzqdowymi i podmiotami, 0 ktorych mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o dziatalnosci pozytku publicznego i 0 wolontariacie w roku 2018. 

10. Podj~cie uchwaty w sprawie nabycia prawa wtasnosci nieruchomosci na rzecz Gminy Kotun. 

11. Podj~cie uchwaty w sprawie dopuszczenia zaptaty podatkow stanowiqcych dochody Gminy 

Kotun za pomocq innego instrumentu ptatniczego. 

12. Sprawozdanie z dziatalnosci za rok 2017 Lokalnej Grupy Dziatania "Ziemi Siedleckiej". 

13. Informacja Przewodniczqcego Rady. 

14. Dyskusja, sprawy rozne. 

15. Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

16. Zamkni~cie Obrad XXXIX Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 


Przewodniczqca Rady Gminy Teresa Brusniak otworzyta Obrady XXXIX Sesji Rady Gminy Kotun. 


Stwierdzita quorum. Przywitata przybytych na sesj~: radnego powiatowego Jana Kucia, Wojta 


Grzegorza Gorala, Sekretarza Gminy Joann~ J~drzejewskq, Kierownika ZGK w Kotuniu Bogdana Kucia, 


przedstawicieli LGD "Ziemi Siedleckiej" Huberta Pasiaka i Beat~ Mtynskq, sottysow i radnych. 


Ad pkt. 2. 


Przewodniczqca Rady poinformowata radnych, ze na prosb~ Wojta sktada wniosek formalny 0 


wtqczenie do obrad dzisiejszej sesji projektu uchwaty w sprawie dopuszczenia zaptaty podatkow 


stanowiqcych dochody budzetu Gminy Kotun za pomOCq innego instrumentu ptatniczego oraz 


punktu dotyczqcego sprawozdania LGD "Ziemi Siedleckiej" z dziatalnosci w 2017 roku. 


Poprosita radnych, aby wniesione projekty uchwat zostaty omowione jeszcze na tej sesji. 




Innych wniosk6w nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie zgtoszony wniosek . 


Zostat on przyj~ty jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Nast~pnie Przewodniczqca Rady poinformowata, ze projekt uchwaty zostanie rozpatrzony jako punkt 


11 porzqdku obrad natomiast sprawozdanie zostanie ztozone jako punkt 12. Pozostate punkty 


porzqdku obrad przesunq si~ 0 dwa numery w d6t. 


Ad pkt. 3 


W6jt pOinformowat 0 swoich dziataniach w okresie mi~dzysesyjnym: 


1. 	 Wydatem 125 decyzji administracyjnych, 14 zarzqdzen. 

2. 	 Dobiega konca montaz nowego oswietlenia ulicznego w Kotuniu. Wi~kszosc lamp zostata juz 

zmieniona, pozostaty tylko te miejsca, gdzie dobudowujemy nowe lampy. 

3. 	 Opracowujemy dokumentacje techniczne dr6g, na kt6re b~dq sktadane wnioski pomocowe, 

dzisiaj jeszcze odb~dzie si~ spotkanie z projektantem. 

4. 	 Na terenie naszej Gminy trwajq obecnie inwestycje prowadzone przez Powiat Siedlecki. 

Droga Broszk6w - Zuk6w juz jest prawie ukonczona, nie wiem jeszcze kiedy odb~dq si~ 
procedury odbiorowe, bo Pan Starosta jeszcze mnie 0 tym nie informowat. Droga Broszk6w -

Zeliszew Podkoscielny w zesztym tygodniu wykonawcy weszli na plac budowy. W Zeliszewie 

Podkoscielnym juz trwajq prace przygotowawcze. 

5. 	 111istopada obchodzilismy 99 rocznic~ odzyskania przez Polsk~ niepodlegtosci. Odbyty si~ 

uroczystosci rocznicowe przygotowane przez Zesp6t Oswiatowy w Kotuniu, w kt6rych 

uczestniczyto duze grono spotecznosci Gminy oraz delegacja z Ukrainy. 

6. 	 Tego samego dnia odbyt si~ bal charytatywny zorganizowany przez strazak6w z OSP w 

Kotuniu . Zebrano tqcznie okoto 10.000 zt, kt6re zostanq przekazane dla chorych dzieci na 

terenie naszej Gminy bqdz na badania profilaktyczne dzieci. Jeszcze decyzja w tej sprawie nie 

zapadta. 

Uwag ani pytan do sprawozdania W6jta nie zgtoszono. 


Ad pkt. 4 


Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej Rady Michat Adamczyk przedstawit radnym wyniki rozpatrzenia 


sprawy dotyczqcej skargi na W6jta Gminy Kotun wniesionej przez Paniq Ann~ Oliwinskq. Cztonkowie 


Komisji Rewizyjnej podj~li uchwat~ w sprawie odrzucenia skargi i uznanie jej za bezzasadnq. 


Obecna na obradach sesji Pani Anna Oliwinska stwierdzita, ze w czasie, gdy Pan Jan Kuc byt W6jtem 


takie sprawy zatatwiane byty bez zb~dnej zwtoki. W tej chwili jut p6t roku oczekuje od W6jta 


wywiqzania si~ ze swoich obowiqzk6w. Stwierdzita takze, ze nie mozna m6wic, ze bezpanskie psy 


staty si~ jej wtasnosciq tylko i wytqcznie z tego powodu, ze nie pozwolita im umrzec i dozywia ich. To 


Sq zywe zwierz~ta i nie nalezy ich zostawiac samym sobie. Nie zgadza si~ z ustaleniami Komisji 


Rewizyjnej. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady odczytata projekt Uchwaty Nr XXXIX.271.2017 w sprawie rozpatrzenia skargi 


na W6jta Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta wi~kszosciq gtos6w (za-11, wstrzymato si~-3) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 5 


W6jt Grzegorz G6ral stwierdzit, ze zmiana WPF polega na wpisaniu do prognozy wydatk6w na 




modernizacj~ ulicy Reymonta w Kotuniu. RIO uznato, ze skoro w tym roku podj~lismy decyzj~ 0 


modernizacji i podpisalismy porozumienie, to i jakies wydatki na ten rok tez powinny bye 


zaplanowane. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady odczytata projekt Uchwaty Nr XXXIX.272.2017 w sprawie zmiany Wieloletniej 


Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2017-2026. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 


W6jt odczytat uzasadnienie do proponowanych zmian w uchwale budzetowej. 


- Radna Barbara Plichta zauwazyta, ze okazuje si~ iz Sq wolne srodki finansowe, kt6rych 

wczesniej nie by to. Dla Sosnowego uniewazniono przetarg, bo brakowato pieni~dzy na jego 

realizacj~, teraz nagle znajdujq si~, ale na inne inwestycje. 

- W6jt zapytat radnej, czy to by to pytanie czy uwaga radnej. 


- Radna Barbara Plichta stwierdzita, ze byta to jej uwaga. 


- W6jt stwierdzit, ze w takiej sytuacji nie musi odpowiadae na wypowiedi radnej . 


Wi~cej uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXIX.273.2017 w sprawie zmian 


w budzecie gminy na 2017 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 7 


W6jt Grzegorz G6ral stwierdzit, ze po rozmowach w komisjach ustalit, ze cen~ skupu zyta 


wykorzystywanq do naliczenia podatku rolnego nalezy pozostawie na tegorocznym poziomie 50 


ztotych za 1 kwintal. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXIX.274.2017 w sprawie 


obnizenia sredniej ceny skupu zyta, przyjmowanej jako podstaw~ do obliczenia podatku rolnego na 


rok 2018 na terenie Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 


W6jt stwierdzit, ze po rozmowach w komisjach Rady uzgodniono, ze stawki podatku od 


nieruchomosci na 2018 rok powinny pozostae na poziomie stawek z tego roku podatkowego. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 


Nr XXXIX.275.2017 w sprawie okreslenia wysokosci stawek podatku od nieruchomosci 


obowiqzujqcych na terenie Gminy Kotun oraz zwolnien w tym podatku. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 


W6jt wyjasnit, ze tak jak co roku przedstawit projekt uchwaty w sprawie przekazania prowadzenia 




zadan Gminy Kotun organizacjom pozarzqdowym i stowarzyszeniom. Projekt zostat przedstawiony 

do konsultacji spotecznych i nie zgtoszono do niego uwag. W znacznej cz~sci dotyczy on zadan 

kultury fizyczneL ktorq realizujq stowarzyszenia sportowe. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXIX.276.2017 w sprawie 

przyj~cia programu wspotpracy Gminy Kotun z organizacjami pozarzqdowymi i podmiotami, 0 

ktorych mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. 0 dziatalnosci pozytku publicznego i 0 

wolontariacie. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za -14) w gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 10 

Wojt wyjasnit, ze trafia si~ okazja nabycia co prawda niewielkiej dziatki, ale za to w najblizszym 

poblizu szkoty w Zeliszewie Podkoscielnym. Mamy nadziej~, ze uda nam si~ wybudowae tam 

niewielki parking dla samochodow. Rano jest utrudniony ruch w poblizu szkoty, dlatego ze 

samochody nie majq si~ gdzie zatrzymywae. Brakuje takze miejsc parkingowych dla pracownik6w 

szkoty. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXIX.277.2017 


w sprawie nabycia prawa wtasnosci nieruchomosci na rzecz Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 11 


Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze post~p technologiczny i elektroniczny wymusza na wszystkich 


dostosowanie si~ do potrzeb klientow. Takze Urzqd zamierza wyjse naprzeciw swoim interesantom i 


pragniemy wprowadzie do naszej kasy nOWq metod~ ptatnosci naleznosci za pomOCq portalu 


ptatniczego, czyli mozliwose ptatnosci kartq. Stqd projekt uchwaty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXXIX.278.2017 


w sprawie dopuszczenia zaptaty podatkow stanowiqcych dochody budzetu Gminy Kotun za pomOCq 


innego instrumentu ptatniczego. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 12 


Prezes Lokalnej Grupy Dziatania "Ziemi Siedleckiej" Hubert Pasiak podzi~kowat za zaproszenie na 


sesj~ i za mozliwose przedstawienia wszystkim zebranym sprawozdania z dziatalnosci LGD. Poprosit 


takze, aby informacje, ktore za chwil~ zostanq przekazane zostaty potem udost~pnione jak 


najwi~kszej grupie mieszkancow Gminy, poniewaz wszyscy mieszkancy tej Gminy mogq bye 


beneficjentami lokalnej strategii rozwoju. Poprosit 0 wypetnienie przekazanej listy obecnosci, 


abysmy mogli tatwiej do Panstwa trafie z naszymi propozycjami. Nast~pnie przedstawit histori~ 


powstania Lokalnej Grupy Dziatania "Ziemi Siedleckiej". Wyjasnit, ze grupa stawia na petnq 


transparentnose i dlatego we wszystkich wtadzach stowarzyszenia reprezentowane Sq strony 


czton kowskie. 




Pard Beata Mtynska poinformowata 0 nowych naborach wnioskow pomocowych, ktorych termin 


sktadania mija w dniu 15 stycznia 2018r. Wszystkie informacje znajdujq si~ na stronie internetowej 


stowarzyszenia www.lgd.siedlce.pl. Nast~pnie poinformowata 0 mozliwosci uzyskania przez 


cztonkow stowarzyszenia pomocy doradczej przy sporzqdzaniu wnioskow pomocowych . Podmiot 


ubiegajqcy si~ 0 srodki pomocowe w ramach naboru wnioskow w LGD musi miec nadany numer 


gospodarstwa wydany przez Agencj~ Rozwoju i Modernizacji Rolnictwa . Warunkiem uzyskania 


pomocy finansowej jest oczywiscie spetnienie szeregu innych warunkow, ktore szczegotowo opisane 


Sq przy kazdym z rodzajow wniosku. 


Wojt Grzegorz Goral podzi~kowat za przybycie i udziat w tej sesji przedstawicielom LGD "Ziemi 


Siedleckiej". Poinformowat takze, ze w przypadku Gminy Kotun pewnym jest juz, ze ztozone z terenu 


Gminy wnioski zostaty rozpatrzone pozytywnie i b~dq podlegaty dofinansowaniu . Sq to: wniosek 


ztozony przez Parafi~ Rzymskokatolickq w Zeliszewie Podkoscielnym w wysokosci pomocowej 50.000 


zt oraz wniosek Domu Pracy Tworczej "Reymontowka", nie pami~tat kwoty dofinansowania. 


Ad pkt. 13 


Przewodniczqca Rady poinformowata 0: 


1. 	 W ostatnich dniach odbyty si~ dwa wazna dla nas pogrzeby. Jeden z nich to pogrzeb Pana 

Eugeniusza Kurkusa, osoby powszechnie znanej, Prezesa Zwiqzku Gminnego Bytych Zotnierzy 

AK i wieloletniego Prezesa Gminnego ZSL a potem PSL w Kotuniu. Drugi to pogrzeb m~za 

naszej wieloletniej Pani Sottys wsi Pienki Ireny Mielczarek. Zaproponowata uczczenie ich 

pami~ci minutq ciszy. 

2. 	 Zaprosita wszystkich obecnych na gminne spotkanie optatkowe w dniu 19 grudnia 0 godz. 

14.00. Zaproszenia zostaty dzisiaj rozdane wszystkim obecnym. 

3. 	 Poinformowata, ze ostatnia w tym roku sesja odb~dzie si~ w dniu 27 grudnia w Domu Pracy 

Tworczej "Reymontowka" w Chlewiskach. 

Ad pkt. 14 

Wojt Grzegorz Goral zaprosit wszystkich na spotkanie optatkowe i Gminny Charytatywny Bal 

Mikotajkowy, z ktorego zebrane srodki zostanq przeznaczone na leczenie Lenki Rybak. 

Radny powiatowy Jan Kuc poinformowat wszystkich, ze zostata juz zakonczona pierwsza cz~sc 

modernizacji drog powiatowych w Gminie Kotun. Zgtoszono juz do odbioru drog~ z 

Broszkowa do Zukowa. Jeszcze w tym roku powinny zaczqc si~ prace na drodze Broszkow -

Zeliszew Podkoscielny. Jest jeszcze w nast~pnym roku zaplanowana modernizacja drogi do 

Jozefina. Moze uda si~ takze wykonac chodniki w Bojmiu i Trzemuszce, ale to jeszcze czas 

pokaze. 

- Sottys wsi Wilczonek Marzena Kowalczyk zgtosita nie dziatajqcq lamp~ ulicznq na ulicy 

Mostowej w Kotuniu, niedaleko Panstwa Polkowskich. 

- Sottys wsi Rososz Mariusz Boruc poprosit 0 porownanie drogi gruntowej ze wsi Rososz do 

Kotunia, obok wysypiska odpadow. 

- Wojt wyjasnit, ze wie 0 koniecznosci naprawy tej drogi, ale w tym roku pogoda jest 

niesprzyjajqca na takie prace. Jesli tylko b~dzie mozliwosc naprawy tej drogi, to bez zb~dnej 

zwtoki zostanie ona porownana . 

Radna Barbara Kwiejda poprosita 0 budow~ 2 lamp oswietlenia ulicznego na koncu ulicy 

Ogrodowej w Kotuniu. 

-	 Wojt wyjasnit, ze w przysztorocznym projekcie budzetu znajduje si~ juz ta inwestycja. 

Ad pkt. 15 


Protokot z poprzedniej sesji zostat przyj~ty jednogtosnie (za-14) w gtosowaniu jawnym. 


http:www.lgd.siedlce.pl


Ad pkt. 16 
Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 
za obecnosc i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady XXXIX Sesji Rady Gminy Koturl. 

pr.,a!a: 
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